
    

Protokoll vid styrelsemöte 2022-10-02 via Zoom 

Närvarande  Camilla Ravenna, ordförande 
  Maria Pagmark 
  Ulrika Anderberg 
  Anita Östby, sekreterare 
  Lena Källman Larsson 
  Jenny Holgersson 
Deltog ej  Brita Freudenthal 
 
   

1. Mötet öppnas 
Camilla öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen 
Godkändes.  

3. Val av justerare 
Camilla och Jenny valdes. 

4. Rapport från ordföranden 
Ingen särskild rapport  

5. Rapport från kassören 
Vi gick igenom resultat- och balansrapporten. Fortfarande saknas några fakturor från 
jubileumsutställningen.  

6. Rapport från sekreteraren 
Ang tältet finns inget nytt att rapportera.   Maria kollar med Väst och Syd om dom är 
intresserade. Manusstopp Skotte-Nytt 20 okt. Lillian Lleton tillfrågad om att skriva en 
domarrapport. Info från Terrierjuniorerna - Jenny.  Terrierposten har manusstopp 1 nov, 
Anita samordnar. 

7. RAS 
Beslutades att arrangera ett digitalt uppfödarmöte den 20 nov kl 15.00. Där kommer 
deltagarna att få lämna synpunkter på den hälsoenkät som ska skickas ut till skotteägare.  
Jenny skriver inbjudan. Beslutades att Ulrika kontaktar försäkringsbolagen för att få ut 
skadestatistik. 

8. Skotte-Nytt 
Manusstopp 20 okt. Brita hjälper till att renskriva resultatlistan från utställningen. 

9. Hemsidan 
Inget att rapportera. 
 



10. Lokalkommittérna 
Syd kommer att ha möte kommande vecka. Beslutades att Väst investerar i en ny roll-
up för ca 1200kr. 

11. Övriga frågor 
Frågan ang ev utställning i Öst togs upp. Diskuterades hur många utställningar 
klubben ska arrangera under ett år.  

12. Nästa möte 
Blir 30 okt kl 18.00 via Zoom. 

13. Avslutning 
Camilla tackade alla och avslutade mötet. 
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